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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Isabella Lövin (MP)

2017/18:103 Effekter av elcykelpremien

Klimathotet är akut. Det kräver att vi strävar efter största möjliga klimatnytta 
för de pengar som vi satsar.

I sin budgetproposition föreslår regeringen en elcykelpremie till en kostnad om 
350 miljoner kronor. Elcykelmarknaden växte med 50 procent av egen kraft 
mellan år 2015 och år 2016. Mycket talar alltså för att branschen klarar sig väl 
utan subventioner. 

I en intervju med Sveriges Radio meddelade Isabella Lövin att hon skulle låta 
Naturvårdsverket räkna på budgetsatsningens påverkan på utsläppen. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Isabella Lövin:

 

Vilka utsläppseffekter bedöms elcykelpremien ha?

………………………………………

Maria Malmer Stenergard (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-11-03
Besvaras senast
2017-11-21


